
	
	
	
	
	
	

Referat	fra	møte	i	Refstad	skole	FAU	
	
Tid:	 	 Mandag	23.01.18	
Sted:	 	 Personalrommet,	Refstad	skole	
Møteleder:	 Torunn	Graftås	
Referent:	 Torunn	Graftås	
Til	stede:	 Erlend	Gitsø,	Cecilie	Stjernløw,	Tom	Berg,	Thale	L'Abeé-Lund,	Gøril	S.		
	 	 Netteberg,	Elin	Håkonsen,	Frode	Midtgård,	Jennifer	Illes,	Torunn	Graftås	
Forfall:		 Anniken	Bjørnø,	Gunnhild	Rønnestad,	Elie	Montanarelli,	Elin	Ruhlin		
	 	 Gjuvsland,	Marianne	Haugan,	Kristin	Bjerkeland	
	
1) Valg	av	ordstyrer,	referent	og	godkjenning	av	saksliste	

Saksliste	godkjent.	
	

2) Bekymring	fra	foresatt	om	lærernes	opplæring	i	bruk	av	IKT	i	utdanningen	
UiO	tilbyr	blant	annet	etterutdanning	i	læreres	bruk	av	IKT	i	utdanningen.	Ønske	om	mer	
informasjon	fra	skolen	angående	hvilke	tilbud	lærerne	har	fått.	
Torunn	kontakter	rektor.	
	

3) Skolepatruljen	
Usikkerhet	rundt	signaler	om	kjør/stopp.	Erfaringer	fra	naboskoler,	samt	Refstad	skole,	
viser	at	foreldre	og	andre	bilister	er	usikre	på	signaler	fra	skolepatruljen.	De	fleste	kjører	
mens	patruljen	viser	sperrestilling	(se	illustrasjon).	Forslag	om	å	sende	ut	påminnelse	om	
dette	til	foreldre,	via	klassekontakter.	Sannsynligvis	noe	som	bør	gjøres	årlig	slik	at	nye	
elever/foreldre	blir	informert.		
Torunn	kontakter	skolepatruljekoordinator.	

	



4) Status	flerbrukshall	
Noe	oppslag	i	media	(blant	annet	i	Akers	avis	Groruddalen),	men	FAU	ser	ikke	at	det	er	
mulig	å	påskynde	oppstart	av	byggearbeidet	i	den	fasen	prosessen	er	i	nå,	med	en	
politisk	bestilling	av	ytterligere	et	planforslag,	ønsket	av	idretten	(Hasle-Løren	IL).	Den	
endelige	fremdriftsplanen	for	detaljprosjektering	vil	først	kunne	utarbeides	når	man	har	
et	mer	sikkert	tidspunkt	for	reguleringsvedtak,	men	Undervisningsbygg	anslår	
ferdigstillelse	tidligst	juni	2022.	FAU	følger	nøye	med	på	prosessen	i	saken.	Interesserte	
kan	følge	saken	blant	annet	hos	Plan-	og	bygningsetaten:	
http://innsyn.pbe.oslo.kommune.no/saksinnsyn/casedet.asp?caseno=201610267&wfl=N
&Dateparam=01/28/2018&sti=	

Tilleggsopplysning:	Bymiljøetaten	i	Oslo	anbefaler	en	flerbrukshall	på	Økern/Løren	for	å	
ivareta	et	utvidet	mangfold	av	idrettsaktiviteter,	med	mulighet	for	å	huse	også	andre	
idretter	og	tilbud.	Hallen	er	planlagt	som	nærmeste	nabo	til	Økern	Portal.	
(http://okernportal.no/oslos-nye-bydel/).	Dette	kan	avlaste	Refstad	flerbrukshall	og	den	
eventuelle	fremtidige	kampen	om	treningstider.	

	
5) Natteravning	

Det	er	ønskelig	at	noen	stiller	som	koordinator.	Trenger	ikke	nødvendigvis	være	noen	fra	
FAU.	Evt.	kun	5-7	trinn.	Dette	vil	gjelde	fredager,	særlig	på	høsten	når	det	er	mørkt.	For	
eksempel	to	klasser	pr.	uke.	Kan	sende	ut	info	fra	SaLTo	og	Frydenberg	Sinsen	
Natteravner	til	alle	foreldre.	Forslag	om	Statoil	som	møtested.	Frode	tar	kontakt	med	
koordinator	på	Frydenberg,	Torunn	tar	kontakt	med	klassekontakter	på	5.	-7.	trinn.	
	

6) Nye	nettsider	til	FAU		
Torunn	ønsker	å	kunne	ha	mulighet	til	å	legge	ut	og	endre	informasjon	selv,	på	egne	
nettsider.	Skal	forsøke	å	publisere	i	løpet	av	mars	måned.		
	

7) Status	fremdrift	17.	mai	
Ingen	komitémedlemmer	til	stede,	men	FAU	har	fått	tilbakemelding	tidligere	om	at	
komitéen	er	fulltallig	og	at	arbeidet	pågår	som	planlagt.	
	

8) Evt.	
• Erlend	oppdaterte	FAU	om	innholdet	i	Strategisk	plan	for	2018,	diskutert	i	Driftsstyret	

(DS).	Denne	omfatter	blant	annet	fortsatt	tiltak	mot	mobbing	(nullvisjon),	komme	
raskt	i	gang	med	timen	etter	pauser	(«den	gode	timen»),	kollegastøtte	og	-veiledning,	
inkludert	beste	praksis	rundt	dette,	erfaringer	fra	andre	skoler,	oppfølging	av	Tidlig	
Innsats	Early	Years	(TIEY),	være	tidlig	ute	med	rekruttering	av	lærere,	særlig	aktuelt	
med	hensyn	til		politisk	forslag	om	ny	lærernorm	(lærertetthet).	
	

• FAU	oppfatter	at	det	blant	foreldre	er	ulike	erfaringer	og	praksis	rundt	bruk	av	
læringsbrett	på	de	ulike	trinnene.	Enkelte	synes	at	det	har	blitt	vanskeligere	å	følge	



med	på	fremdriften	i	fagene.	Bekymring	rundt	bruk	av	læringsbrett	som	«pacifier»	
under	matpausen	på	de	eldste	trinnene.	Savner	info	om	dette.		
	

• Det	etterlyses	kursing	av	foreldre	i	forbindelse	med	innføring	av	læringsbrett.	Torunn	
sender	påminnelse	til	ledelsen.	
à	Oppdatering:	gjennomført	i	forbindelse	med	foreldremøte	

	
• Ønsker	foreldremøte	om	nettvett	slik	det	har	vært	avholdt	tidligere,	for	eksempel	i	

regi	av	Barnevakten.		
à	Oppdatering:	invitasjon	sendt	ut	fra	skolen	3	dager	etter	FAU-møte,	med	tidspunkt	
10.04.18.	
	

• Innspill	fra	FAU-rep.	om	FAU	bør	følge	opp	HMS,	etter	et	par	uhell	og	skader	i	2017.	
Tom	følger	opp.	
	

• Etterlyser	kommunikasjonsplan	og/eller	årshjul	fra	skolen.		
Torunn	har	overtatt	dokument	med	årshjul	for	FAU	fra	tidligere	leder.	Skal	forsøke	å	
flette	sammen	med	skolens	årshjul.	
	

• Ang.	skolefoto.	Mange	er	positive	til	bytte.	Sjekk	pris	og	evt.	referanser.	
Torunn	kan	ta	med	eksempler	til	neste	møte.	
	

• FAU	ser	frem	til	snøsmelting,	med	påfølgende	oppgradering	av	uteområdene	av	
Undervisningsbygg.	FAU	kan	bidra	med	midler	til	innkjøp	av	leker/utstyr	til	elevene.	
Forslag	om	å	få	tegninger	fra	U.bygg	slik	at	dette	kan	koordineres.		
DS	følger	opp.	
	

• Bekymring	fra	foresatt	om	avlyste	kroppsøvingstimer.	Ønsker	oversikt	over	antall	
avlysninger	samt	informasjon	om	organisering	og	faglig	innhold	i	faget.		
Torunn	kontakter	rektor.	Foreslår	også	at	vedkommende	kontakter	klassekontaktene	
på	de	berørte	trinnene	for	mer	detaljert	informasjon.	
	

• Forslag	om	nytt	FAU-møte	14.03.18.	


